
ROMANIA
JUDETUL ARGE$

COMUNA SCHITU GOLE$TI
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI SCHITU GOLESTI

PROCES VERBAL

incheiat astd2i27.06.2023 cu ocazia desfrquririi qedinfei de lucru ordinare a Consiliului Local
Schitu GoleEti.

$edinfa este legal constituit6 Ei a fost convocati de primarul comunei Schitu GoleEti in baza
prevederilor art. 133 alin. (1) din O.U.G. nr.5712019 privind Codul administrativ Ei a Dispoziliei de
convocare nr. 1 94121 .06.2023.

$edin{a se desftgoard la sediul Consiliului Local Schitu Goleqti unde sunt prezen[i 14 consilieri
locali din num[rul total de 15 consilieri aflali in func]ie. Lipseqte dl Constantinescu Corneliu.

La qedinld mai participl dl Mirild Vasile Tudorel, primarul comunei Schitu Golegti, dra Albu
Elena-Raluca, consilier cu atribuliuni delegate de secretar, dna Leca Cristina, inspector superior la
compartim. Contabilitate, dl Luca Ion, ;ef S.C.U.P. qi dl Nicoard Gheorghe, qef S.V.S.U.

Preqedinte de gedinfa este dna David Georgiana-lonela care prezintd proiectul ordinii de zi:

1. Aprobarea procesului verbal al qedin(ei ordinare a Consiliului Local Schitu Goleqti din
data de 30.05.2023.

2. Proiect de hotlrffre privind rectificarea bugetului local de venituri;i cheltuieli, pe trim.
II, anul 2023.

3. Proiect de hotlrffre privind convocar€a adunlrii proprietarilor de terenuri din Comuna
Schitu Goleqti, in vederea alegerii unui reprezentant in Comisia comunall pentru stabilirea
dreptului de proprietate privati asupra terenurilor-Schitu Golqti.

4. Proiect de hotarare privind incetarea contractului de concesiune nr. 10080/09.12.2021
incheiat intre Comuna Schitu Golqti qi S.C. Elsecom Proiectare S.R.L.

5. Proiect de hotirire privind acordul de principiu asupra propunerii de concesionare a untri
teren in suprafafi de 20 mp, in vederea extinderii farmaciei pe latura sud-vesticl a Dispensarului
uman din com. Schitu Goleqti, satLilzilreqti, nr. 607, jud. Argeq.

6. Informare privind lucrarile executate de beneficiarii Legii nr. 416D001, in luna mai2023.
Informare privind lucrlrile efectuate in luna mai 2023 de cdtre contravenienfii care au avut de
prestat activitl{i in folosul comunitfl{ii qi de cltre persoanele cu sanctiuni penale care au avut
obliga{ia de a efectua munci neremunerati in folosul comuniti(ii locale.

7. Diverse.
Dl primar propune modificarea pct.2 de pe ordinea de zi a sedintei, in sensul cd se va introduce,

in locul proiectului de hotdrdre privind rectificarea bugetar[, un alt proiect de hotlrAre privind aprobarea
Strategiei de dezvoltare a serviciilor sociale la nivelul Comunei Schitu Goleqti, pentru perioada 2023-
2031.

Propunerea este acceptatd in unanimitate.
Sesupunela vot proiectul ordinii dezi cuceleT puncteqiesteaprobatcu l4voturi-pentru-.

1. Aprobarea procesului verbal al gedin{ei ordinare a Consiliului Local Schitu Golegti din
data de 30.05.2023.

Procesul verbal este prezentat in cadrul ;edinlei.
Nefiind aduse amendamente, acesta se supune la vot ;i este aprobat cu l4 voturi -pentru- .



2. Proiect de hotlrflre privind aprobarea Strategiei de dezvoltare a serviciilor sociale la
nivelul Comunei Schitu Golqti, pentru perioada 2023-2031.

Este prezentati Strategia de dezvoltare a serviciilor sociale la nivelul comunei Schitu Golegti,
pentru perioada 2023-2031 , care a fost inregistratS la Primdria Schitu Golegti cu nr. 1531120.02.2023.

Dl primar: Conform legislaliei in vigoare fiecare U.A.T. trebuie si-gi facd o strategie de dezvoltare
a serviciilor sociale pe perioada 2023-2031. S-a frcut ;i la Schitu Gole;ti in luna februarie. Problema este
cd trebuie transmisd qi la Consiliul Judelean Argeg la Direclia de Asistenld Sociald care trebuie s[-qi facd
strategia la nivelul judelului Arge;, inbaza strategiilor locale. Acesta este motiwl pentru care astdzi am
suplimentat ordinea de zi cu acest punct qi v[ rog sd-l aproba{i.

Sunt probleme gi de naturd social6, sd qti{i. Astdzi 27 iunie avem probleme qi cu persoane datoritl
violenlei domestice. Una este condamnatdiar alta are mdsur[ de protecfie iar copiii au fost duqi intr-un
centru social. Acestea sunt problemele, noi sperim ca intr-o perioadd rezonabild sd prindem o finanfare
ca sd renovdm acel apartament de la poqt5. Pentru cd singurul loc unde poli sa despa(i familia de astfel
de persoane cate qeazd probleme, este acolo ca sdzicem aqa, sd izolezi persoana violentd, mai ales cd
este gi poli{ia aproape.

Dl Pdtraqcu F.: S-a mai vorbit de acel spa{iu, pentru aqa ceva.
Dl primar: Se poate locui qi acum pentru cd, are energie electrici, are un pat dar nu este totugi

suficient. Trebuie s5-i oferi gi api curent6.
Dl P6traqcu F.: Haide{i sd Ie facem. Nu cred cd este un efort prea mare.
Dl primar: in momentul de fa![ se poate locui, dar mai trebuie utilat, cu apd qi cu altele. Apoi

trebuie sE repardm ;i acoperiqul.
Dl Bragd I.L.: Trebuie totul {Ecut, cu uqi, cu ferestre. Trebuie fEcutd gi o baie in condi}ii, cu toate

cele necesare.
Dl primar: Sunt programe sociale. Aici incerc sf, facem ceva mult mai frumos, deqi se poate sta

acolo Ei acum , pentru cd nu ploud, existd un pat, exist[ un aqternut.
Dar qi in astfel de cazuri s-a modificat legislafia. in ce sens? Este nevoie de o hotdrAre

judecdtoreascd, s6-!i dea polilia 1oca15 un ordin de proteclie.
Nemaifiind discufii, se supune la vot Strategia de dezvoltare a serviciilor sociale la nivelul

Comunei Schitu Goleqti, pentru perioada 2023-2031 qi cu 14 voturi -pentru - este aprobatd.

3. Proiect de hotlrire privind convocarea adunirii proprietarilor de terenuri din Comuna
Schitu GoleEti, in vederea alegerii unui reprezentant in Comisia comunall pentru stabilirria
dreptului de proprietate privati asupra terenurilor-Schitu Golqti.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documentaliei pt. ;edinfS: proiectul de hotdrdre qi referatul de
aprobare nr. 5354116.06.2023 iniliate de primarul comunei Schitu Gole;ti, raportul de specialitate nr.
5355116.06.2023 intocmit de secretar, referatul cu nr. 4767129.05.2023 intocmit de dra Albu Elena -
Raluca, consilier la compartim. agricol qi fond funciar gi Ordinul nr. 242 din 02.06.2021 al Prefectului
Judefului Argeq privind reorganizarea Comisiei pentru stabilirea dreptului de proprietaie privatd asupra
terenurilor agricole qi forestiere Schitu Goleqti.

Proiectul de hotdrdre a primit aviz favorabil din partea comisiilor de specialitate nr.1 , nr.2 gi nr.3.
Dl primar: Mai avem o problemd de fond funciar. Ne-am lovit de aceasta gi bine cd a sesizat-o

prefectura dacd nu am sesizat-o noi. Comisia local[ de fond funciar trebuie sd aibd in componenfd qi 2-4
proprietari de terenuri, persoane hztce. Unul dintre cei nominalizali antefior in aceastd comisie a decedat.
Este vorba de Popovici Tiberiu. in aceste condilii trebuie s[ facem o noud proceduri potrivit prevederilor
H.G. nr. 890/2005. Trebuie si-i chemdm pe acei proprietari care mai au probleme de fond funciar pentru
a-qi desemna un membru in comisie. Haidefi totuqi sd modificlm un pic materialele de gedinfi qi sd
stabilim 2 membrii din partea proprietarilor de terenuri care sd facd parte din comisia de fond funciar. Ca
sd nu fim obligali sd facem din nou o astfel de procedurd, pentru cd momentan avem un singur
reprezentant al proprietarilor care qi acesta este avansat in v6rstd.



Deci prin hotdr6re a consiliului local sd stabilim convocarea in data pe care am propus-o qi s5
alegem doi proprietari persoane frzice, care au cereri la noi pe diferite legi de retrocedare a terenurilor
agricole sau forestiere.

Propunerea dlui primar este acceptatd in unanimitate.
Dl primar: Se cheamd toat[ lumea; trebuie sd participe o anumitS parte dintre ei, sd fie majoritari,

qi sd-Ei desemneze doi reprezentanli. Noi am tot awt in decursul vremii ;i pe dl Tila gi pe dl Vldsceanu.
Aceasta este procedura;i trebuie sd o aplic6m.
Dra Albu E.R.: $i aqtept[m propuneri. Chiar gi femei.
Dl primar: Da. O s5 facem ni;te anun{uri Ei o sd invitdm oamenii aici in consiliul local, in gedinfd

gi o si facem un proces verbal prin care se desemneazl doul persoane din partea proprietarilor de
terenuri.

Nemaifiind disculii, se supune la vot proiectul de hotdrdre qi cu 14 voturi -pentru - este adoptatd
HotdrArea Consiliului Local Schitu Gole;ti nr. 46 din 27.06.2023.

4. Proiect de hotlrAre privind privind incetarea contractului de concesiune nr.
10080/09.12.2021incheiat intre Comuna Schitu Goleqti qi S.C. Elsecom Proiectare S.R.L.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documenta{iei pt. qedin![: proiectul de hotdr6re qi referatul de
aprobare nr. 5351/16.06.2023 ini{iate de primarul comunei Schitu Goleqti, raportul de specialitate nr.
5353116.06.2023 intocmit de secretar, qi solicitarea inregistratd cu nr. 4704124.05.2023 a dnei Bdra
Ortansa, reprezentantul legal al S.C. Elsecom Proiectare S.R.L.

Proiectul de hotlrire a primit aviz favorabil din partea comisiilor de specialitate nr.1 gi nr.2.
Dl primar: Cdnd s-a ?ncheiat acest contract de concesiune eram destul de entuziasmat. Era cam la

treia procedur5 de concesionare pentru spitalul minier. C5 a venit cineva cu un asociat din Franfa, credeam
va face acolo ceva. In fine! Cert este c[ s-a certat cu asociata. Ne-a frcut o solicitare ?n luna mai, prin
care cere incetarea contractului incep6nd cu data de 01.01 .2023. Ori lucrul acesta nu se poate. Ii reziliem
contractul, numai cd trebuie sd plSteascd pentru perioada de 6 luni care au trecut de la incheierea
contractului.

Dl Pdtragcu F.: Norocul altora cd le pl5tim curentul in continuare. Oricum il pl[team.
Dl primar: Deci este bine, nu qtiu, dacd mai aflali , dacd mai vedefi ... Acum ;i biserica este

interesatd acolo, dar sunt probleme cu vecinii, pentru cd se doreqte infiinlarea unui cimitir
Dl Braga I.L.: Ldsafi cd poate vom face acolo o grddinifd cu program prelungit.
Dl Pdtragcu F.: Dna Bdra este patroanafirmei care a concesionat? Amvdzutcd a scris o 

"e.er.IemAn5. Cred cd nici nu are calculator! Vrea fonduri europene ca sd-gi ia ;i calcualtor.
Dl primar: A venit personal aici gi a frcut o solicitare de mdn6.
Dl Pdtraqcu F.: Eu propun si nu-l mai d[m la nimeni, sd-l linem pentru noi ;i la anul poate vom

avea bani ca sd-i facem acoperi;ul. S[-l linem pentru noi, este pdcat de el.
Dl primar: Trebuie o sumd importantd pentru renovare. Ali mai fost acolo qi ali ihai vdzut.
Dl $ipoteanu C.: Se poate face acolo o grddinild cu program normal. Se pot face multe.
Nemaifiind disculii, se supune la vot proiectul de hot6rAre ;i cu 14 voturi -pentru - este adoptatd

HotdrLrea Consiliului Local Schitu Gole;ti nr. 47 din 27.06.2023.

5. Proiect de hotirflre privind acordul de principiu asupra propunerii de concesionare a unui
teren in suprafa{i de 20 mp, in vederea extinderii farmaciei pe latura sud-vestici a Dispensarului
uman din com. Schitu Gole;ti, sat Lizire;ti, nr. 607, jud. Arge;.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documentafiei pt. Eedin{d: proiectul de hotdrire qi referatul de
aprobare nr. 5358/16.06.2023 ini{iate de primarul comunei Schitu Goleqti, raportul de specialitate nr.
5359116.06.2023intocmit de secretar gi adresa inregistratl cunr.3424110.04.2023 din partea S.C. Simina
Farm Center S.R.L.

Dlprimar: Cum este avizul comisiei nr.1?
Dl Duhomnicu N.: Avizul este favorabil.



Dl Brag[ l.L.: Este favorabil, dar sd vedem dacd se poate inchiria pentru 20 de ani.
Dl primar: Nu se poate inchiria, doar concesiune se vrea probabil.
Dl Brag[ I.L.: $i concesiune, dar pentru maximum 20 de ani.
Dl primar: Trebuie sd facem nigte demersuri acolo qi de aceia a fost pus6 pe ordinea de zi.
Trebuielbcutdgi oexpertizdcasdavemgi un pref. lntenjiaastaeste. I-amspusqi luigivdspun

qi dvs: noi nu ne putem permite sd cumplrdm aceastd extindere la construclia mam6, eventual cdnd renuntl
la ea sd rdmdnd la nivelul primiriei. Este vorba de 20 mp pe care se poate face aceastd lucrare.

Dl Pdtragcu F.:20 mp nu ar fi mult dacd le concesiondm acest teren. Dacd iqi pldtesc concesiunea

Ei dac[ cu toate astea vrea sd plece peste 20 de ani si zicem, putem sd-i pldtim valoarea reald, a lucrlrilor,
cdt a plitit el. Bine ar fi sd o lase, numai sd nu o ia cu totul, cu teren cu tot ...

Dl Brag5 I.L.: Doar dacd vrea a;a, pentru 20 de ani, frrd sd-i pldtim nimic. Astea sunt condifiile.
Nemaifiind disculii, se supune la vot proiectul de hotdrdre qi cu 14 voturi -pentru - este adoptatd

Hofirhrea Consiliului Local Schitu Golesli nr. 48 din 27.06.2023.

6. Informare privind lucrarile executate de beneficiarii Legii nr. 41612t01, in luna mai 2023.
Informare privind lucririle efectuate in luna mai 2023 de citre contravenien{ii care au avut de
prestat activitifi in folosul comunitl{ii qi de citre persoanele cu sanctiuni penale care au avut
obliga{ia de a efectua muncl neremuneratl in folosul comuniti(ii locale.

Dl Nicoard : Dlor consilieri in luna mai am avut 67 de dosare dintre care in platdau fost doar 57.
Pentru cele l0 dosare care nu au fost in plat[, titularii acestora nu qi-au ficut orele de munc5.

Cum v-am mai spus qi in alte;edinfe, cei cu amenzi contravenfionale sunt foarte greu de adus la
munc[. Dl Moqoiu le face somafii mereu dar degeaba. Vin cdte o zi qi apoi cine gtie c6nd mai vin.

Cei cu dosare penale care sunt sub supravegherea Serviciului de Proba{iune vin qi iqi fac orele de
muncl in termenul stabilit.

Dl Pdtraqcu F. : Sunt foarte multe drumuri Ei ulile pe margineacdrorunu este cosit. Dacd nu putem
s[-i punem pe cetdleni sd-qi facS cur[{enie pe l0ngd gardurile lor trebuie s[ facem noi.. Cineva trebuie sd
fac[ ordine qi curd]enie.

Dl Nicoar[ Gh.: Suntem in situafia sd"finalizdm a doua oard cu cositul pe marginea DN 73, in
vara aceasta. Am mai cosit qi pe strlzile laterale acolo pe unde nu locuieqte nimeni. Acum trebuie sd vd
spun, mie personal nu mi-a cosit niciodatdprimdria in fafa po4ii.

Dl Pdtragcu F. : Eu gtiu. Dar dacd cetdlenii trebuie sd-;i coseascd in
obligafi qi dacd nu vor, sd fie amenda]i.

Dl Duhomnicu N. : $ti!i ce nu infeleg eu? Sunt persoane care cosesc in fala proprietSlilor lor la
DN73 dar pe por,tiunea dintre asfalt gi rigolS nu cosesc. M[car a$a cum qi-au cosit pe cei 4-5 mp de ce nu
cosesc gi pe metrul rdmas. Aqteaptd sd vind primdria ca si coseascS.

Dl. Nicoard Gh. : Sunt mul{i cet[leni care ne reprogeazd, cd avem multe lucrdri de fdcut in afard de
a le cosi in fala po(ii acestora, pentru cd i;i cosesc ei. Este adev6rat c[ unii cetdleiii sunt bAtrani ;i
neputinciogi, acolo trebuie sd intervenim noi.

Dl Radu M.M.: Acum intervin;i eu. in Costild peDC326, acum oamenii aceia ce sd faci, sl
coseascd qi peste asfalt? Adicd iqi cosesc in fala portii.

Dl Nicoar6 Gh. : Peste asfalt, acolo este al CFR-ului. Acolo unde au fost doleanle, cerinle, noi ne-
am dus qi am intervenit.

DI P5tra;cu F. : A{i avut vreo discufie pe ulila Heroieqti cu Budal[, cu lemnele acelea de acolo. A
zis cd a vorbit la primdrie ;i cd se rezolvS.

Dl Nicoard Gh. : Nu am avut nicio discu{ie.
Dl P5tra;cu F. : Dl StdncilS Emanoil nu are voie s[ lind lemnele pe domeniul public. Adicd, cum

ar fi sd iau qi eu o maqind cu lemne pe care s[ o basculez ?n drum gi sI o las acolo. Cum ar fi ? Deci ne
?ncurcd pe to{i lemnele acelea. Eu il rog pe dl primar sE rezolve aceasti problemd.

El nu vrea s[ le mai ia. I le-a adus cineva qi el acum nu vrea sI le mai ia. Dupd ce a adus factura la
poartf,, dupd ce le-a pl6tit, nu vrea sd le mai ia. Adicd toti au luat numai el nu mai vrea sd le mai ia.



Dl Nicoard Gh. : Nu qtiu de situalia care a fost acolo.
Dl primar : Le luim in custodie, noi le lds[m aici. Altceva ce putem face ?
Dl $ipoteanu C.: Se pot confisca din moment ce sunt pe domeniul public. inseamnl cd sunt

abandonate.

7. Diverse.
Dl primar: Pe data de 16 iunie s-a scos la licitalie, lucrdrile de canalizare menajer[, etapa a III-a.

Termenul limitd de depunere a ofertelor este 6 iulie. Noi vedem dac[ sunt inscrigi, insd nu putem sd vedem
gi cine sunt cei inscri;i. Cu o singurd excepfie: Concif-ul ne-a cerut niqte clarificdri. Sunt trei firme
interesate. Asta nu inseamnl cI vor depune oferte toate trei. Dac[ lucrurile sunt in regulS, iulie este

termenul de depunere al ofertelor, dupd care urmeazl evaluarea eligibilitSlii acestora. Sunt nigte condilii
pentru c[ suma este destul de mare.

Pentru sala de sport de la $coala LdzdresJi urmezd sd convoc6m comisia de recepfie, mai am sd

aflu un amdnunt legat de reprezentantul de la ADR Muntenia. Deci pe 14 sau pe 2l iulie va fi receplia la
terminarea lucr[rilor. FErS dotlri; acestea urmeazd sd le facem ulterior.

Tot pdnd la data de 23 iulie cdnd expir[ contractul cu CNl-ul, cu constructorul, va trebui sd facem
qi receplia la terminarea lucr[rilor la Sala de sport de la $coala gimnaziald Schitu Golegti. Nu qtiu cum se
va proceda, noi mai pufin, vom fi probabil invitali. Ei sunt finanfatorii, dar probabil vom fi gi noi invitali.

La reabilitarea energetic5 a $colii gimnaz Schitu Goleqti prin PNRR, noi lucrdm in prezent la PT.
Din p[cate cei care ilhtcreazd ne cer bani pentru DALI. Noi am cerut banii de Ia minister acum o lun6.
N-am primit nici mdcar clarificdri, se lucreazd foarte greu. Acest ritm de decontare pe fonduri europene
este extrem de greu. Am mai avut qi noi disculii cu cei de Ia minister. Sunt pu{ini salariali gi volumul de
munc[ este foarte mare. Sunt primdrii care au dat drumul qi la execu{ie. Au Ibcut DALI ;i au inceput
lucrdrile. Poli s[ dai drumul qi la execufie dar eu gtiu cAnd se primesc banii? Sau dacd ai un constructor
care s[-!i fac5 lucrarea, eu gtiu, spre exemplu, dacd am putea sd riscdm? O fi bine, o fi rdu? Suntem in
vacan\d. Cdnd sd facem acoperi;ul qi inlocuirea t6mpldriei de la qcoal6, daci nu in vacan{d? Pe timpul
anului gcolar chiar nu poli s[ lucrezi! E cu dus-intors.

$i la reabilitarea energeticd a cladirii primdriei, la fel se lucreazd la PT.
Discutam qi in ;edinfa trecutS; suntem printre cei 25 de primari de UAT-uri care suntem pe listd

cu punctaj maxim de 95 de puncte ;i termenul nu se ;tie, pentru cd cineva chiar m-a intrebat c6nd vem
merge sd ludm microbuzul electric. S-a declarat perioada de depunere, data scadentd este pe 30 iunie.
Azi a fost gedin{a consiliuluijudelean Ei astdzi s-a aprobat aceastd cerere de finanfare pentru cele 25 cie

UAT-uri. M6ine se incarc6. Dacd ne raport[m la acea datd de 31 decembrie 2024 pAnE la care UAT-urile
trebuie sd aibd o sta{ie de incdrcare, este clar cd, in cel mai fericit caz,in 2025 vor sosi aceste microbuze
Ecolare pentru copii.

Referitor la gaze,la proiectele prin Programul Nafional "Anghel Saligny" s-a ?nceput evaluarea cu
8 judele. Arge;-ul nu se afld printre acestea. l)rmteazd. gij udelul Argeq, probabil in luna iulie se vor stabili
UAT-urile care vor primi bani prin "Anghel Saligny" pentru lucrdri de extindere la gaze. "Bltaia este
cr6ncen^5". Sperdm sI avem qi noi noroc.

Incep6nd de miine voi intra in concediu de odihn6. Dacd aveli probleme vefi lua legdtura cu dl
viceprimar.

Dl Radu M.M.: Mai era o cerere pe ordinea de zi.
Dl primar: Mai era o solicitare din partea unui chiriaq de la Complexul comercial Ldzdreqti care

este foarte nemullumit de pre{ul chiriei stabilit de cdtre consiliul local ;i solicitd rcvizuireachiriei Ia spafiul
inchiriat sau micar la terenul aferent pe care l-a inchiriat.

Dl Balca C-tin: Se face referire in acea adresd cE dumnealui are chiria mai mare decAt ceilalti
chiriaEi de acolo.

Dl viceprimar: Chiria pe mp este aceeaqi pentru toli chiriaqii de acolo.
Dl Pltragcu F.: Cdt pldteqte lunar pentru tot spa{iul pe care l-a inchiriat?
Dl viceprimar: Pl5te;te 1000 lei/lun5 pentru tot spaliul pe care il are



Dl Pitra;cu F.: Nu este mult.
Dl Enache G.: S-a inceput anul trecut procesul de reabilitare a f6nt6nilor pe DN73. Vreau sd gtiu

dacd s-a continuat qi anul acesta? Trebuie terminate qi acestea.

Dl viceprimar: Nu. Pentru cI a trebuit sI facem gardul de la dispensar.
Dl Enache G.: Acum c6t mai este cald, doud-trei luni, se pot face gi acestea.
Dl Boghez G.M.: Cum facem cu renovarea parcului de joacl pentru copii de la C6minul cultural

Ldzdreqtl? Este bdtaie de joc cum aratl parcul de acolo. Toate trebuie inlocuite. Apa este strict necesard
gi acolo.

Dl Radu M.M.: Incd odatd vI spun, ce facem cu vegetafia de pe DC 326 din satul Costif6? Trebuie
intervenit cdt mai repede. S-a tot vorbit despre camere video care s5 fie puse lAngd parcul de joacd sau

chiar in parc.
O alt6 probleml este cd au inceput sd apari acolo foarte mulli cdini. Este a doua oarS sau a treia

oard c6nd sunt adugi pui de cd{ei in parcul de acolo. Mdcar dacd am fi avut camere de supraveghere video,
am fi putut s5-i vedem pe cei care ?i aduc qi cdnd ii aduc acolo. Cred cd acum s-au adunat acolo vreo 15-
20 de cdini.

Dl Nicoard Gh.: Acolo in parcul din satul Costild am fost recent , am ridicat gunoiul gi am indreptat
pufin locul unde au sdpat cei de la Edilul C-lung. Vreua sd v[ spun cd am glsit numai cutii qi doze goale
de bere. Asta inseamni cd acolo se duc ;i cei mari nu numai copiii.

Dl Pdtragcu F.: Pe l6ng[ terenul sintetic sunt multe fiare si altele. DacE se poate face pulin5
curSlenie, sau poate chiar s-a fEcut intre timp?

Dl primar: S-a frcut cur5lenie. S-a adus qi s-a pus gi nigte pietri;.
Dl Pdtra;cu F.: Am o propunere. Dacd tot am terminat gi avem c6mine culturale qi director de

c6mine, s[ facem qi noi un spectacol pentru toatd popula[ia, nu numai pentru copiii de la qcoal[.
Sd incercim sd facem un spectacol de teatru sau cu muzicd.
DlNeagoe L.l.: in legiturd cu fdnt6nile publice. CAte mai avem in funcfiune?
Dl primar: Le avem in inventar dar sd gtili cE niciuna nu are apd potabild.
Dl Neagoe L.I.: Dacd acum avem canalizare gi nu se mai arunc[ toate dejecfiile, poate apa din

f6ntAniva fi potabild'La noi trebuie intrelinute ;i sd le avem.
Avem o groapd "capcand" Ia drumul Capu Piscului. S-a luat vreo mdsurd cu aceasta?
Dl viceprimar: Unde? Dicolo de calea feratd?
Dl Neagoe L.l.: Nu, pAnd in CFR, aici la intrare. E chiar in stradd ;i comunicd cu trotuarul. Trebuie

pus un capac sau alceva.
Dl viceprimar: Aceia este la conducta de gaze. Vom face o adresd prin care s6-i anun![m pe cei

de la Gaze.
Dl Neagoe L.l.: in legltura cu prelungirea construcliei la farmacia de la dispensar, nu am putea sd

o facem noi?
Dl primar: Interesul nu este al nostru. Este al celui care solicitl extinderea farmaciei.
Dl Balcd C-tin: Referitor la documentele care trebuiau trimise cdtre CFR, s-a trimis ceva?
Dl primar: Parfial. $i aga urmeazd luna iulie de concedii, cred ca in luna august o sE ne vedem cu

cei de la CFR - Regionala CFR Craiova, Direclia Patrimoniu.
Nemaifiind discufii in gedinfa de ast[zi pregedintele de qedin!5 declard inchise lucrdrile acesteia.

$edinfa se incheie in jurul orei 16.s8

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

Presedinte de;edinld,
DAVID GEORGIANA-IONE LA

Secretar general al comunei,
VLADUCA CATALIN
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